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 Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzata 
8056 Bakonycsernye, Rákóczi u. 83. 

 

 
 
JEGYZŐKÖNYV 

 
Készült: Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 2024. 
október 30. napján 830 órai kezdettel megtartott soros képviselő-testületi ülésén.  
 
Jelen vannak:  

Turi Balázs     polgármester 
Kaviczki Péter   alpolgármester 
Ackerman József Zoltán  képviselő 
Berze Attila    képviselő 
Osgyán Gábor Ferenc  képviselő 
Szarka István János  képviselő 
Varsányi Ferencné 
 

Tanácskozási joggal:  
Fidrich Tamásné    jegyző  
 

Turi Balázs polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a 
képviselő-testületi ülés határozatképes, mivel a megválasztott 7 fő képviselő-testületi 
tagból 7 fő megjelent, az ülést megnyitotta.  
 
Jegyzőkönyv hitelesítőnek Ackerman József Zoltán képviselőt javasolta. A képviselő-
testület a jegyzőkönyv hitelesítő személyére tett javaslattal egyetértett, és az alábbiak 
szerint határozott.  

A szavazásban részt vett képviselők száma: 7 fő 
A szavazás eredménye: 7 igen, 0 nem 

 
Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 

279/2024. (X.30.) határozata 
a jegyzőkönyv hitelesítő személyéről 

 
Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a mai napon 
megtartott képviselő-testületi ülés jegyzőkönyvének hitelesítésével Ackerman 
József Zoltán képviselőt bízza meg. 
 
Felelős: polgármester  
Határidő: azonnal 
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Tárgyalandó napirendi pontokra a meghívóban szereplőktől eltérően tett  
javaslatot:  
 
1./ Javaslat a Horgász Egyesülettel kötendő megállapodás elfogadására 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
 
2./ Tájékoztató az Általános Iskola működéséről 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
 
3./ Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
 
4./ Javaslat Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázattal 
kapcsolatos döntések meghozatalára 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
 
5./ Javaslat ALPHA-VET ÁLLATGYÓGYÁSZATI Kft-vel kötött szerződés 
módosítására 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
 
6./ Javaslat polgármester szabadságolási tervének elfogadására 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
 
7./ Javaslat Főtér kialakítása pályázattal kapcsolatosan támogatói szerződés 
módosítására 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
 
8./ Javaslat közmeghallgatás időpontjának meghatározására 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
 
9./ Javaslat a helyi adókról szóló önkormányzati rendelet felülvizsgálatára 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
 
10./ Javaslat a Béke-telep 1102/A hrsz-ú ingatlanra beérkezett vételi ajánlat 
megtárgyalására 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
 
11./ Javalat Audax Kft. közvilágítási, valamint az önkormányzatra és intézményeire 
vonatkozó 2026. évi villamosenergia díj elfogadására 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
 
12./ Javaslat kéményseprési feladatok elvégzésére vállalkozó kijelölésére 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
 
13./ Tájékoztató KOMA adatbázisban történő szereplésről 
Előterjesztő: Szarka István János bizottság elnöke 
 
14./ Tájékoztatás iskola tálalókonyháján végzett karbantartási, felújítási és beszerzési 
munkákról 
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Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
 
15./ Javaslat Közös Hivatal fenntartására kötött megállapodás felülvizsgálatára 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
 
16./ Javaslat tűzifa értékesítésére 
Előterjesztő Turi Balázs polgármester 
 
A tárgyalandó napirendre egyéb módosító javaslat nem érkezett. A polgármester 
szavazásra bocsátotta a tárgyalandó napirendre tett javaslat elfogadását az 
elhangzottak szerint: 
 

A szavazásban részt vett képviselők száma: 7 fő 
A szavazás eredménye: 7 igen, 0 nem 

 
Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 

280/2024. (X.30.) határozata 
a napirendi pontok elfogadásáról 

 
Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a tárgyalandó 
napirendi pontokra tett javaslatot az alábbiak szerint fogadja el: 
1./ Javaslat a Horgász Egyesülettel kötendő megállapodás elfogadására 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
2./ Tájékoztató az Általános Iskola működéséről 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
3./ Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
4./ Javaslat Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázattal 
kapcsolatos döntések meghozatalára 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
5./ Javaslat ALPHA-VET ÁLLATGYÓGYÁSZATI Kft-vel kötött szerződés 
módosítására 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
6./ Javaslat polgármester szabadságolási tervének elfogadására 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
7./ Javaslat Főtér kialakítása pályázattal kapcsolatosan támogatói szerződés 
módosítására 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
8./ Javaslat közmeghallgatás időpontjának meghatározására 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
9./ Javaslat a helyi adókról szóló önkormányzati rendelet felülvizsgálatára 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
10./ Javaslat a Béke-telep 1102/A hrsz-ú ingatlanra beérkezett vételi ajánlat 
megtárgyalására 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
11./ Javalat Audax Kft. közvilágítási, valamint az önkormányzatra és intézményeire 
vonatkozó 2026. évi villamosenergia díj elfogadására 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
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12./ Javaslat kéményseprési feladatok elvégzésére vállalkozó kijelölésére 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
13./ Tájékoztató KOMA adatbázisban történő szereplésről 
Előterjesztő: Szarka István János bizottság elnöke 
14./ Tájékoztatás iskola tálalókonyháján végzett karbantartási, felújítási és 
beszerzési munkákról 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
15./ Javaslat Közös Hivatal fenntartására kötött megállapodás felülvizsgálatára 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
16./ Javaslat tűzifa értékesítésére 
Előterjesztő Turi Balázs polgármester 
 

Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
1./ Javaslat a Horgász Egyesülettel kötendő megállapodás elfogadására 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
 
Turi Balázs polgármester: Köszöntötte Sztrida Józsefet a Horgász Egyesület elnökét. 
Tájékoztatást nyújtott, hogy az Egyesület vezetősége kérelemmel fordult az 
önkormányzathoz, melyben előterjesztette, hogy a horgásztavak vonatkozásában 
pályázatot kíván benyújtani a Magyar Országos Horgász Szövetség (MOHOSZ) 
Beruházási és Önrész Biztosítási Cél Előirányzat (BÖBE) keretében a 
„horgászszervezetek kisléptékű infrastrukturális beruházásai, a horgászati, a horgász 
turisztikai szolgáltatás- fejlesztés érdekében” kiírt pályázati felhívásra. Jó eséllyel 
indulnak a pályázaton. Az Egyesület kérelme az önkormányzat felé arra irányul, hogy 
mint tulajdonos adja meg tulajdonosi hozzájárulását a sikeres pályázat lehetőségéhez, 
továbbá, hogy megfeleljenek a pályázati kiírásban meghatározott 5+1 éves fenntartási 
időszak alatti „használati joggal” rendelkező szervezetnek, úgy az előzményekben 
említett megállapodásban meghatározott határidő kerüljön meghosszabbításra. Az 
Egyesület lenyilatkozta, hogy sikeres pályázati elbírálás esetén az önrészt biztosítja, 
annak elkülönítéséről gondoskodik, továbbá a pályázat megvalósítását önállóan 
lekoordinálja, azzal 2025.  VI. 30-ig teljeskörűen elszámol a támogató felé. Vállalja, 
hogy a pályázatban meghatározott 5 + 1 éves fenntartási időszakban a megvalósított 
fejlesztési elemeket gondozza, működteti, karbantartja. Javasolja, hogy 2037-ig 
kössenek megállapodást. Megvan elégedve azzal ahogyan kezelik a tavakat. 
Folyamatosan fejlődnek a horgásztavak és környezetük. Ki lehet mondani, hogy a 
horgásztó és környéke jó kézben van, polgármesterként is így látja.  
 
Sztrida József H.E. elnöke: Pályázatuk célja a horgásztavak infrastrukturális 
fejlesztése keretébe egy kulturált, a mai kornak megfelelő vizesblokk kialakítása, mely 
nem csak az Egyesület, illetve a horgászok igényeit, hanem az odalátogató helyi 
lakosok, vagy az egyre gyakrabban és egyre nagyobb számban megjelenő turisták 
igényeit is szolgálná.  Úgy ítélik meg, hogy immár elengedhetetlen Bakonycsernye 
leglátogatottabb területének ilyen mértékű fejlesztése. Ilyen pályázat a MOHOSZ 
részéről először van kiírva. Véleménye szerint 2 évenként kiírásra fog kerülni. Eddig is 
jó kapcsolat volt az önkormányzat és a Horgász Egyesület között.  
 
Varsányi Ferencné képviselő: Az önrész akkor tudja biztosítani az egyesület? 



 
5 
 
 
 

Sztida József H.E. elnöke: Igen tudják, 2025. június 30-ig ha megnyerik a pályázatot 
akkor azt meg is kell valósítani. 
 
Kaviczki Péter alpolgármester: Ezt a beruházást is aktiválni gondolták költségként az 
önkormányzat felé? 
 
Sztrida József H.E. elnöke: A vizesblokkot azt igen. Az körül belül 7 millió Ft. 
 
Varsányi Ferencné képviselő: Önkormányzatnak kell hozzájárulást fizetni? 
 
Sztida József: Nem pénzbeli hozzájárulást kell, hanem tulajdonosi hozzájárulás. 
 
Turi Balázs polgármester: Vannak ebben a pályázatban olyan elemek, amelyeket el 
lehet, onnan mozdítani ahhoz nem kell önkormányzati hozzájárulás, de a 
vizesblokkhoz, ami ott marad, arra igen. Párhuzamosan megy egy megyei 
önkormányzatos pályázat is. Jelen pályázatból zuhanyzó is kialakításra fog kerülni. 
Reméli mindkét pályázat sikeres lesz. A megyei önkormányzatos pályázat esetében 
februárra várható eredményhirdetés, ez közbeszerzéssel érintett pályázat véleménye 
szerint a megvalósulás az csak 2026-ban fog megtörténni.  
 
Berze Attila képviselő: Hozzá kell járulni anyagilag vagy sem? 
 
Turi Balázs polgármester: Nem kell hozzájárulást fizetnie az önkormányzatnak.  
 
Kaviczki Péter alpolgármester: Ha aktiválva lesz a beruházás, akkor a későbbiekben 
az pénzbe fog kerülni az önkormányzatnak.  
 
Fidrich Tamásné jegyző: Az önkormányzat nem tudja aktiválni, az önrészt nem az 
önkormányzat fizeti, s a pályázatot sem az önkormányzat nyújtja be, tehát nem ő lesz 
a támogatás kedvezményezettje. Csak tulajdonosi hozzájárulást ad az önkormányzat, 
mint a földterület tulajdonosa. 
 
Sztirda József H.E. elnöke: Véleménye szerint a hosszútávú szerződés mindkét félnek 
jó. 
 
Turi Balázs polgármester: Köszöni szépen a tájékoztatást, javasolja elfogadni. 
 
Berze Attila Pénzügyi és Településüzemeltetési Bizottság elnöke: A bizottság javasolja 
elfogadni a napirendi pontot a testületnek.  
 
Több kérdés, hozzászólás nem érkezett. A polgármester szavazásra bocsátotta a 
tulajdonosi nyilatkozat kiadásának elfogadását. 
 

A szavazásban részt vett képviselők száma: 7 fő 
A szavazás eredménye: 7 igen, 0 nem 

 
Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 

281/2024. (X.30.) határozata 
tulajdonosi nyilatkozat kiadásáról 
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Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete, mint a 07-024-
1-1 vízterület kóddal rendelkező, bakonycsernyei 0215/3, 0215/4, 0215/5, 
0215/6, 0215/7, 0215/8 hrsz-ú ingatlanok tulajdonosa, hozzájárulását adja a 
Magyar Országos Horgász Szövetség által a Beruházási és Önrész Biztosítási 
Cél Előirányzat (BÖBE) keretében a „horgászszervezetek kisléptékű 
infrastrukturális beruházásai, a horgászati, a horgászturisztikai szolgáltatás 
fejlesztés érdekében”  kiírásra került felhívásra az érintett területekre 
vonatkozóan halászati jogra jogosult, a területre használati megállapodással 
rendelkező Bakonycsernyei Horgász Egyesület (8056 Bakonycsernye, Rákóczi 
út 83.  adószám: 18499591-1-07) pályázatot nyújtson be. 
Egyben kijelenti, hogy a pályázati cél megvalósításával, annak fenntartási 
időszakban történő működtetésével egyetért. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
A polgármester szavazásra bocsátotta a megállapodás felülvizsgálatának elfogadását.  
 

A szavazásban részt vett képviselők száma: 7 fő 
A szavazás eredménye: 7 igen, 0 nem 

 
Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 

282/2024. (X.30.) határozata 
Halgazdálkodási joghoz kapcsolódó feladatok ellátására vonatkozó 

megállapodás felülvizsgálatára 
 

Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete az 
Önkormányzat és 
a Bakonycsernyei Horgász Egyesület (8056 Bakonycsernye, Rákóczi út 83.  
adószám: 18499591-1-07) között 2015. december 30-án „Halgazdálkodási 
joghoz kapcsolódó feladatok ellátására” létrejött megállapodás 1.) pontját az 
alábbiak szerint módosítja:  
„ 1.) Tulajdonos kijelenti, hogy 1/1 részben tulajdonosa a Fejér Vármegyei 
Kormányhivatal Földhivatali Főosztály Földhivatal Osztály 5. által nyilvántartott 
Bakonycsernye, 

- 0215/3 hrsz-ú 1.003 m2 nagyságú, kivett töltés, 
- 0215/4 hrsz-ú 4 ha 2.294 m2 nagyságú, kivett tó, 
- 0215/5 hrsz-ú 1656 m2 nagyságú kivett töltés, 
- 0215/6 hrsz-ú 8 ha 5314 m2 nagyságú kivett tó, 
- 0215/7 hrsz-ú, 1 ha 6524 m2 nagyságú, szántó, 
- 0215/8 hrszú, 2 ha 2355 m2 nagyságú, kivett tó  

megnevezésű halgazdálkodási vízterületeknek, melyekre vonatkozó halászati 
jogot (halgazdálkodási jogot) a 29/1992. (III.29.) képviselő-testületi 
határozatával az Egyesület részére átadta. 
A halgazdálkodásról és a hal védelméről szóló 2013. évi CII. törvény 74.§ (4) 
bekezdése értelmében az Egyesület mint a törvény hatálybalépésekor, azaz 
2013. augusztus 31-én jelen halászati vízterületen halászati jogra jogosultat, 
2037. november 30-ig megilleti a halászati jog  gyakorlása. ” 
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A megállapodás további pontjai változatlan formában és tartalommal hatályban 
maradnak. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: 2024. november 10. 

 
2./ Tájékoztató az Általános Iskola működéséről 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
 
Turi Balázs polgármester: Köszöntötte Bihari Róbertet a Bakonycsernyei Általános 
Iskola igazgatóját. Köszöni szépen a részletes anyagot, talán annak részletezettsége, 
terjedelme túlmutat egy önkormányzat irányába történő beszámolónak. Felkérte 
beszámolójának szóbeli kiegészítésére.  
 
Bihari Róbert igazgató: Köszöni szépen a meghívást. Minden évben igyekszik 
összefoglalni a tanévet, amely szeptembertől júliusig tart. Egy általános iskolának a 
legfontosabb feladata felkészíteni a diákokat, hogy majd a továbbtanulásnál helyt 
tudjanak állni. Elmondható, hogy a végzős diákokat 95%-ban oda vették fel, amit első 
helyen megjelöltek. Minden évben visszajelzést kap a középiskolákból, hogy a tanulók, 
hogy állják meg a helyüket. 2017-ben mikor igazgató lett, az volt a célja, hogy 
megállítsa azt, hogy a szülők más vidéki iskolába irattassák be gyermekeiket. Tavalyi 
évben csak a leendő első osztályos tanulók 4%-át vitték el más iskolába. Jelentősen 
csökkent a más iskolákba elvitt gyerekek száma. Nagyon jó programokat csinálnak, a 
leendő elsős gyermekeknek. Tavalyi évben 187 diák kezdte meg a tanévet, idei évben 
pedig 210. Vannak nehézségei is az iskolának, ilyen a pedagógus hiány. De ezt is 
megpróbálták kiküszöbölni, legnagyobb részben szaktanárok tudnak bemenni az 
órákra, illetve vannak óraadó tanárok is matematika tantárgy esetében.  
Problémát okoz még az is, hogy a víz, illetve fűtés rendszernél a radiátorok elavultak. 
Vizesblokkot szükséges lenne felújítani. 
Igyekszik jó kapcsolatot ápolni az önkormányzattal, illetve a tankerülettel is. Szépen 
alakulnak a tantermek is. Jelen pillanatban az egyik legnagyobb probléma az ukrán 
családok gyermekeinek beiskolázása. Ezen gyermekek nem biztos, hogy pozitívan 
hatnak a jelenlegi osztályokra. Ezeket a gyereket beíratják az iskolába aztán 
elmennek, nem járnak iskolába. Igyekszenek a legjobb megoldást megtalálni.  
 
Ackerman József Zoltán képviselő: Erős emelkedés volt látható a létszámban. 
Ennyivel több gyerek született vagy jönnek vissza? 
 
Bihari Róbert igazgató: Egyre kevesebb gyermeket visznek el vidéki iskolába. 2017-
ben 34%-ot vittek el, idén ez 4%. Véleménye szerint ez is segíti azt, hogy tud 
emelkedni a létszám, illetve talán több gyermek is születik. 
 
Ackerman József Zoltán képviselő: Fizika, kémia tanárok ők óraadóak?  
 
Bihari Róbert igazgató: Igen, jelenleg óraadó tanárokkal oldják meg ezen tantárgyak 
oktatását.  
 
Osgyán Gábor Ferenc képviselő A tornaterem padlócseréjének befejezése mikorra 
várható? 



 
8 
 
 
 

 
Bihari Róbert igazgató: A vállalkozó 90 napot kapott a befejezésre, az november vége. 
A festés már megtörtént. 
 
Varsányi Ferencné képviselő: Matematika tanár hiánya eléggé problémás, teljes 
egészében óraadó tanár oldja meg. Mennyire készíti fel a gyereket a továbbtanulásra? 
 
Bihari Róbert igazgató: Igen óraadó tanárral tudják megoldani. Teljes mértékben 
felkészíti a diákokat. Hosszú távon nem ez a cél, szeretnének állandó tanárt találni. 
Sok helyen küzdenek ezzel a problémával. Folyamatosan meg van hirdetve az 
álláshely.  
 
Varsányi Ferencé képviselő: A bukásra álló tanulók 23 fő, az több mint 10%. Ez miből 
adódik?  
 
Bihari Róbert igazgató: Trehányságból. A semmire nem lehet átengedni a diákokat.  
 
Kaviczki Péter alpolgármester: Örül neki, hogy az elvándorlás csökkent. Mindenki jót 
szeretne a saját gyerekének. A matematika tanár kérdésben pont érintett szülő ő is. 
Nem biztos, hogy minden gyerek tud alkalmazkodni az új tanárok elvárásaihoz. Ha 
esetleg szabadul fel kertes ház, ahol egy tanár családdal együtt itt tud dolgozni, élni 
az véleménye szerint vonzó lenne egy tanár számára? 
 
Bihari Róbert igazgató: Az óraadó tanár 2. éve ugyanaz. A jelenlegi 8-as osztályt meg 
tudták bontani, két külön csoportban készülnek a felvételire. Véleménye szerint vonzó 
lenne egy pedagógus számára egy kertes ingatlan. Már maga a Fecskeház is vonzó, 
hogy az önkormányzat fenntart egy lakást erre a célra. 
 
Kaviczki Péter alpolgármester: Kompetencia felmérések esetében az országos szinten 
hol van az iskola? 
 
Bihari Róbert: Magyar nyelv és irodalom esetében az országos átlag felett egy kicsivel, 
matematikában az országos átlag alatt. 
 
Kaviczki Péter alpolgármester: Hiányzásokkal kapcsolatosan tudna tájékoztatást 
adni? 
 
Bihari Róbert igazgató: Általánosságban elmondható, hogy a hiányzásokkal 
kapcsolatban probléma nem merült fel. Egy két állandó hiányzó van.  
 
Turi Balázs polgármester: Az iskola fenntartója nem az önkormányzat, de próbál jelen 
lenni az iskola életében, pl. Fecskeházi lakás biztosítása, iskola külső körzetének 
rendbetétele,1000 l-es vízgyűjtőtartály. Ezek mind önként vállalt feladatok és a 
későbbiekben is ez így fog maradni. Mindent megfog tenni az iskola belső felújítása 
érdekében is. Pályázati forrásokat fog keresni arra, hogy az iskola tovább tudjon 
fejlődni. A szakos ellátottságban a szülők számára nem pozitív, hogy mindig más tanár 
tartja az órát. Fontos szempont, hogy hova veszik fel a gyermeket, illetve, hogy hogyan 
tud ott helytállni. Jó kapcsolatot ápol a tankerület igazgatójával is. Pozitívan áll ő is a 
dolgokhoz. Örül neki, hogy a tornaterem padlózata is felújításra kerül. Ez a pályázat, 
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hogy sikeres lett több mindennek köszönhető, de köszönhető annak, amit az iskola 
kézilabda terén tesz. Hosszútávon folyik itt kézilabda oktatás. Köszöni szépen a 
tartalmas beszámolót. Javasolja elfogadni. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem érkezett. A polgármester szavazásra bocsátotta az 
iskola tájékoztatójának elfogadását.  
 

A szavazásban részt vett képviselők száma: 7 fő 
A szavazás eredménye: 7 igen, 0 nem 

 
Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 

283/2024. (X.30.) határozata 
az Általános Iskola tájékoztatójáról 

 
Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a 
Bakonycsernyei Általános Iskola 2023. évi tájékoztatóját elfogadja.  
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
3./ Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
 
Turi Balázs polgármester: Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy változás történt a Móri 
Rendőrkapitányság élén, dr. Sági János helyett szeptember végétől Horváth Zoltán 
rendőr alezredes, rendőrségi főtanácsos vette át a kapitányság vezetését. Kapitány úr 
munkatársai az elmúlt hétfőn a Béke telepi nyugdíjas klubban tartottak előadást a 
kiberbűnözésről. Várhatóan a közeljövőben a Művelődési Házban az I. számú 
nyugdíjas klub és más az idősebb korosztály részére is tartanak majd tájékoztatót. 
Megérkezett az új fűnyíró, amit a magyar falu programból vásárolt az önkormányzat. 
A gréder és a traktorra szerelhető ágvágó beszerzése folyamatban van. A jövő év 
elején előterjesztés kerül a testület elé a közterület karbantartás, közmunkaprogram 
átszervezésére vonatkozóan. 
A tavalyi évhez hasonlóan a mindenszentek és halottak napja alkalmából az 
önkormányzat ügyeletet biztosít a köztemetőben. Ami azt jelenti, hogy a meghatározott 
időpontokban gépjárművel is be lehet hajtani a területre, de minden nap lesz ott valaki.  
Az E.ON felmondta a közvilágítási lámpatestek karbantartási szerződését. 
Elkezdődtek az árajánlat bekérések, de egyúttal szükséges megvizsgálni a 
közvilágítás korszerűsítésének a régóta húzódó lehetőségét is. Tárgyalást folytatott 
lehetséges kivitelezővel, és mivel az ő ajánlatuk tartalmazza a karbantartást, és 
üzemeltetést is még a régi lámpákra vonatkozóan is ezért a szabályzat szerinti három 
ajánlatkérés után kerülne be csomagban (korszerűsítés, karbantartás) a testület elé.  
Mind Nagyveleg mind Balinka települések meghozták a döntésüket a közös hivatalra 
vonatkozólag, mindkét település szeretne továbbra is közös hivatalhoz tartozni. A 
jogszabály egyértelműen fogalmaz nekünk pedig fogadni kell őket.  
Iskoláztatási támogatási program is sikeresen zajlott, 83 család vette igénybe 140 
gyermek tanulmányait segítve. 
Ugyanígy elmondható, hogy az elektronikai hulladékgyűjtés is szépen lebonyolódott, 
nagyon sok már nem működő eszközt hoztak ki a lakosok. Ilyenkor mindig meg lehet 
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jelölni civil szervezetet, akit támogat a cég, aki elviszi hulladékot. Idén a Polgárőr 
Egyesület lett megjelölve. 
Kovács Attila út karbantartási munkálatokkal lett megbízva, Nagyóni út, külterületi út, 
Fenyvesek felé vezető út tekintetében.  
Tájékoztatást nyújtott, hogy milyen alkalmak várhatóak még az idei évben: november 
27 testületi ülés, november 30 Adventi ünnepség, december 2. hétfő Borbála nap, 
december közepén év végi záró testületi ülés és idősek karácsonya. Az Újévi köszöntő 
pedig várhatóan január 6-án hétfőn kerül megrendezésre.  
Tájékoztatta a testület tagjait, hogy a Fejér Vármegyei Kormányhivatal szervezésében  
 Dr. Navracsics Tibor Miniszter Úr fórumot tartott, ahol tájékoztatást nyújtott a kormány 
új, Versenyképes Járások Programjáról. Az iparűzési adó esetében változás várható, 
a 2024. évi bevétel feletti részt a következő évben elvonhatja az állam, viszont 
járásonként vissza fognak juttatni pénzt. Móri járás esetében 13 településre 250 millió 
forintot jelent. 
 
Kérdés, hozzászólás nem érkezett. A polgármester szavazásra bocsátotta a két ülés 
között történt beszámolójának elfogadását.  
 

A szavazásban részt vett képviselők száma: 7 fő 
A szavazás eredménye: 7 igen, 0 nem 

 
Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 

284/2024. (X.30.) határozata 
a polgármesteri tájékoztatóról 

 
Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete Turi Balázs 
polgármester két ülés között történt eseményekről szóló tájékoztatóját 
elfogadja.  
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
4./ Javaslat Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázattal 
kapcsolatos döntések meghozatalára 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
 
Turi Balázs polgármester: Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy mint minden évben, az 
idén is lehetőség nyílik a hátrányos helyzetű, szociálisan rászoruló bakonycsernyei 
fiatalok felsőfokú tanulmányainak támogatására lehetőséget biztosító Bursa 
Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer pályázathoz történő 
csatlakozásra. A csatlakozás feltétele az önkormányzat támogató csatlakozási 
nyilatkozatának megküldése, és a pályázat általános szerződési feltételeinek 
elfogadása. A csatlakozási nyilatkozat beküldési határideje 2024. október 30. 
A csatlakozást követően az önkormányzat maga jogosult a pályázat kiírására. A 
pályázati összeg emelve lett 10 000 Ft-ra, illetve az egy főre jutó jövedelem határ is. 
Így szélesebb körben érhető el a támogatás. Javasolja elfogadni. 
 
Kérdés, hozzászólás nem érkezett. A polgármester szavazásra bocsátotta a Bursa 
Hungarica ösztöndíjpályázathoz való csatlakozás elfogadását.  
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A szavazásban részt vett képviselők száma: 7 fő 

A szavazás eredménye: 7 igen, 0 nem 
 

Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
285/2024. (X.30.) határozata 

A Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíj pályázatban 
történő felvételhez szükséges nyilatkozat megtétele, valamint az Ösztöndíj 

pályázat kiírása 
 

Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete kifejezett és 
visszavonhatatlan döntést hoz arról, hogy csatlakozni kíván a hátrányos 
szociális helyzetű felsőoktatási hallgatók illetőleg a felsőoktatási tanulmányokat 
kezdő fiatalok támogatására létrehozott Bursa Hungarica Felsőoktatási 
Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2025. évi fordulójához.  
 
A Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2025. évi 
fordulójának Általános Szerződési Feltételeit elfogadja és kötelezettséget vállal 
arra, hogy a pályázatok kiírása, elbírálása és folyósítása során maradéktalanul 
az Általános Szerződési Feltételekben foglaltaknak megfelelően jár el.  
 
Határidő: 2024. október 30.   
Felelős: Turi Balázs polgármester  
 

A polgármester szavazásra bocsátotta a Bursa Hungarica Felsőoktatási 
Önkormányzati Ösztöndíj pályázat feltételeinek meghatározását.  
 

A szavazásban részt vett képviselők száma: 7 fő 
A szavazás eredménye: 7 igen, 0 nem 

 
Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 

286/2024. (X.30.) határozata 
a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíj pályázat 

feltételeinek meghatározásáról 
 

Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzat Képviselő- testülete a pályázati 
felhívást a határozat mellékletét képező tartalommal elfogadja, egyben a Bursa 
Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2025. évi fordulója 
keretében havi 10.000, -Ft összegű támogatást biztosít annak a pályázónak, aki 
a pályázati felhívásban meghatározott feltételeknek megfelel.  
A Képviselő- testület felhatalmazza a polgármestert a határozat mellékletét 
képező pályázati felhívás határidőben történő közzétételére. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: 2024. november 4. 
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5./ Javaslat ALPHA-VET ÁLLATGYÓGYÁSZATI Kft-vel kötött szerződés 
módosítására 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
 
Turi Balázs polgármester: Tájékoztatta a testület tagjait, hogy az ALPHA-VET Zrt. 
2025. január 1-től, emeli a szolgáltatásának a díjait, ezért szükséges a vállalkozási 
szerződés módosítása.  
 
Kérdés, hozzászólás nem érkezett. A polgármester szavazásra bocsátotta az ALPHA-
VET Zrt. szerződés módosítási kérelmének elfogadását.  
 

A szavazásban részt vett képviselők száma: 7 fő 
A szavazás eredménye: 7 igen, 0 nem 

 
Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 

287/2024. (X.30.) határozata 
az ALPHA-VET Zrt. szerződés módosításáról 

 
Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Alpha-Vet Állatgyógyászati Kft. által meghatározott, 2025. január 1-től 
érvényes árakat az alábbiak szerit fogadja el: 

Alapdíj    13115 Ft 
Bódító szer/db     9836 Ft 
Befogási díj       3935 Ft 
Km (telephelytől-telephelyig)     264Ft 
Egyedi kiszállás díja      283 Ft 
21 napos tartási díj   14008 Ft 

 
Felhatalmazza a polgármestert a szerződés módosítás aláírására.  

 
Felelős: polgármester 
Határidő: 2025. január 1.  

 
6./ Javaslat polgármester szabadságolási tervének elfogadására 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
 
Turi Balázs polgármester: Felkérte Fidrich Tamásné jegyző asszonyt a napirendi 
ponttal kapcsolatos tájékoztatásra, és bejelentett érintettségét a napirendi ponttal 
kapcsolatosan.  
 
Fidrich Tamásné jegyző: Ha a polgármester a tervben szereplő napokon veszi ki a 
szabadságát akkor erről már nem kell dönteni. Viszont, ha módosulna a tervezethez 
képest, azaz nem a tervben szereplő napon veszi ki akkor ismét a testület elé kell vinni 
utólagos jóváhagyásra.  

 
Turi Balázs polgármester: Köszöni szépen a tájékoztatást. Kérte elfogadni a 
szabadságolási tervét. 
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Kérdés, hozzászólás nem érkezett. A polgármester szavazásra bocsátotta a 
szavazásból történő kizárásának elfogadását.  
 

A szavazásban részt vett képviselők száma: 7 fő 
A szavazás eredménye: 7 igen, 0 nem 

 
Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 

288/2024. (X.30.) határozata 
a polgármester szavazásból történő kizárásáról 

 
Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy Turi Balázs polgármestert érintettsége végett a napirendi 
ponttal kapcsolatos szavazásból kizárja.  
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Turi Balázs polgármester szavazásra bocsátotta a szabadságolási tervének 
elfogadását.  

 
A szavazásban részt vett képviselők száma: 6 fő 

A szavazás eredménye: 6 igen, 0 nem 
Turi Balázs polgármester nem vett részt a szavazásban. 

 
Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 

289/2024. (X.30.) határozata 
a polgármester 2024. évben igénybe vett szabadsága mértékének 

megállapításáról, valamint kivételének ütemezéséről 
 

1. Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a közszolgálati 
tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény 225/C. § (3) bekezdésében 
foglaltak szerint a jegyző által vezetett nyilvántartás alapján megállapítja, hogy 
Turi Balázs polgármester a 2024. október 1. és december 31. időszakra 
vonatkozó időarányos szabadságát 21 napban határozza meg, melyet az 
esedékesség évében, de legkésőbb 2025. január 31-ig kell igénybe vennie. 

2. Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a közszolgálati 
tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény 225/C. § (2) bekezdésében 
foglaltak szerint Turi Balázs polgármester 2024. évre járó szabadságának 
ütemezését az alábbiak szerint fogadja el: 
 

POLGÁRMESTER SZABADSÁGOLÁSI ÜTEMTERVE 
 2024. október 1.- december 31. 

  
   Október:       31.,    azaz 1 nap 
   November:  4-5,8,    azaz 3 nap 
   December: 7,14,23,30-31  azaz 5 nap. 

 
 

Felelős: végrehajtásért a jegyző 
Határidő: 2024. október 28. 
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7./ Javaslat Főtér kialakítása pályázattal kapcsolatosan támogatói szerződés 
módosítására 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
 
Turi Balázs polgármester: Tájékoztatta a testület tagjait, hogy a TOP_PLUSZ-1.2.1-
21-FE1-2022-00024 - „Fő tér kialakítása Bakonycsernyén” című projekt kapcsán 
Támogatói Szerződés módosítási igényt szükséges bejelenteni, a mérföldkő elérési 
dátum és projekt fizikai befejezésének módosítása végett.  Javasolja elfogadni.  
 
Kérdés, hozzászólás nem érkezett. A polgármester szavazásra bocsátotta a támogatói 
szerződés módosításának elfogadását.  
 

A szavazásban részt vett képviselők száma: 7 fő 
A szavazás eredménye: 7 igen, 0 nem 

 
Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 

290/2024. (X.30.) határozata 
a Támogatói Szerződés módosításáról 

 
Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
TOP_PLUSZ-1.2.1-21-FE1-2022-00024 -  „Fő tér kialakítása Bakonycsernyén” 
című pályázat Támogatói Szerződés módosítását kezdeményezi az alábbiak 
szerint: 

 
1.) Mérföldkő elérési dátum és projekt fizikai befejezésének módosítása  

 

A FEJ-ÁPI/899-4/2024. ikt. számú „KSZ feltétellel támogató nyilatkozat” tárgyú 
levélben foglalt támogathatósági, elszámolhatósági feltételeknek kívánunk 
eleget tenni.  
„a) A hatályos Támogatási Szerződésben, a beruházás kivitelezésének 100%-
os készültségi fokához rendelt mérföldkő elérési dátuma korábbi, mint a 
vállalkozási szerződés várható teljesítési határideje. A Támogatási Szerződés 
mérföldköveinek módosítása szükséges.”  

 
A projekt 1.sz. mérföldkő elérésének napja 2023.12.31. napon lejárt. A 
mérföldkő benyújtásához szükséges valamennyi dokumentum 2024. 
szeptemberben állt rendelkezésünkre, ezért az 1. mk dátumát 
2024.szeptember 30. napra kívánjuk módosítani. A közbeszerzési eljárás 
bontása megtörtént, jelenleg az ajánlatok értékelése zajlik. Várhatóan 2024. év 
végén 2025. év elején kerülhet sor a munkaterület átadásra és kezdődhet meg 
a kivitelezés, melyre 18 hónapot biztosítottunk a közbeszerzési eljárás 
ajánlattételi felhívásában. A kivitelezési munkák tehát várhatóan 2026. II. 
félévére befejeződnek, melyet követően indulhat majd meg a hatósági 
engedélyek beszerzése, melyre további kb. 3-4 hónappal szükséges számolni. 
Így a projekt fizikai befejezésének napját 2026.12.31. napra kívánjuk 
módosítani.   
 



 
15 
 
 
 

Mérföldk
ő 

sorszám
a 

Mérföldkő 
elérésének 

tervezett dátuma 

Mérföldkő 
elérésének 

módosított dátuma 

Tervezett 
tevékenységek 

1 2021.12.31. 2024.09.30. Előkészítés 

2 
2024.12.31. 2026.12.31. 

Fizikai 
befejezés   

 
„b) A közbeszerzési eljárás előkészítése során véglegesült műszaki 
tartalomnak megfelelően, a kivitelezés helye(i) szerint a hatályos Támogatási 
szerződésben a helyrajzi számokat aktualizálni szükséges.” 

 
A projekt megvalósítás helyszíne a Támogatási Szerződésben 8056 
Bakonycsernye Rákóczi út 83. hrsz: 1247, mely egyezik a közbeszerzési 
dokumentációban szereplő teljesítés helyszínével, a helyszínek módosításra 
kerültek már korábban az 1.sz. módosítási igény keretében.   

 
„c) Az eljárás eredményeként megkötött vállalkozási szerződés díjával a 
hatályos Támogatási szerződés költségvetését aktualizálni szükséges.”  
 
Felhatalmazza a polgármester a módosítási kérelem benyújtására és a 
támogatói szerződés aláírására. 

 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 

8./ Javaslat közmeghallgatás időpontjának meghatározására 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
 
Turi Balázs polgármester: Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy minden évben 
közmeghallgatást szükséges tartani. Ennek időpontjára javasolja a 2024. november 
27. napját, 1630 órai kezdettel.  
 
Kérdés, hozzászólás nem érkezett. A polgármester szavazásra bocsátotta a 
közmeghallgatás időpontjának elfogadását.  
 

A szavazásban részt vett képviselők száma: 7 fő 
A szavazás eredménye: 7 igen, 0 nem 

 
Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 

291/2024. (X.30.) határozata 
a közmeghallgatás időpontjáról 

 
Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete az 
önkormányzat 2024. évi közmeghallgatásának idejét 2024. november 27. nap 
16:30 órai kezdettel hirdeti meg. 
Helye: Önkormányzati épület Tanács terem. 8056 Bakonycsernye, Rákóczi út 
83.  
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Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 

9./ Javaslat a helyi adókról szóló önkormányzati rendelet felülvizsgálatára 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
 
Osgyán Gábor Ferenc képviselő elhagyta a termet, így a képviselők száma 7 főről 6 
főre csökkent. 
 
Turi Balázs polgármester: Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a testületnek lehetősége 
van adóemelésre. Az iparűzési adó mértékén már nem lehet emelni, az a maximális 2 
%. A kommunális adó mértékén lehetne emelni, ami jelenleg 13 500 Ft/év/ingatlan.   
 
Szarka István János képviselő: Ha az a szándék, hogy jelen ciklus zárásakor ne 
emeljünk akkor inkább most. Véleménye szerint minden évben lehetne emelni a 
kommunális adó mértékén az infláció mértékével azonosan. 
 
Berze Attila képviselő: Az adó emelése egy nagyon kényes téma, nem igazán emelne 
a mértékén, ha igen akkor is maximum 14 000 Ft-ra.  

 
Varsányi Ferencné képviselő: Véleménye szerint, sok ember nehéz helyzetben van. 
1,5 millió Ft plusz bevétel mennyit jelent az önkormányzat számára? Van egy réteg, 
akinek nem jelent problémát az adó megfizetést, de ez egy kisebb réteg. Korábban is 
kapott már megkeresést, hogy miért lett ilyen magasra emelve a kommunális adó 
mértéke.  
 
Berze Attila képviselő: 3%-kal javasolja emelni, maximum 14 000 Ft-ra. Ezt tudja 
támogatni. 
 
Kaviczki Péter alpolgármester: Az emelés az január 1. napján lépne életbe? Meddig 
kell erről dönteni? Maximum 15 000 Ft-os emelést tudna elfogadni, magasabbat nem. 
  
Fidrich Tamásné jegyző: Amennyiben adót kíván emelni a testület, annak meghozatala 
a hatályba lépést megelőző 30. napnak kell lennie.  
 
Ackerman József Zoltán: Egyáltalán nem támogatja az adó emelését. Nem havonta 
kell kifizetni, hanem félévet fizetnek az emberek. Hozzá is érkezett megkeresés ezzel 
kapcsolatosan idősektől, hogy több esetben dönteniük kellett, hogy az adót fizessék 
be vagy a gyógyszert váltsák ki. 
 
Turi Balázs polgármester: Mindkét oldalt el tudja fogadni, az emelést és azt is, ha most 
nem kíván a testület a kommunális adó mértékén emelni. Lehet jövőre emelni az adón. 
Azt látni kell, hogy ha továbbra is szeretnék fenntartani az elmúlt években, 
évtizedekben tapasztalható fejlődést, akkor a pályázatokhoz szükséges saját erőt is 
biztosítani kell.  
 
Varsányi Ferencé képviselő: Véleménye szerint, azért választották meg őket, hogy 
olyan döntéseket hozzanak, ami a közösség érdekeit szolgálja. Ha az adóemelés 
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ilyen, akkor meg kell emelni az adót mértékét. 15 000 Ft-ra történő emelését 
támogatja.  
 
Ackerman József Zoltán képviselő: Véleménye szerint, nehéz év elé fognak nézni. Ő 
nem politikai döntésnek tekinti az adóemelést. 
 
Turi Balázs polgármester: Javasolja a kommunális adó mértékét megemelni 15 000 
Ft/év/ingatlan.  
 
Berze Attila Pénzügyi és Településüzemeltetési Bizottság elnöke: A bizottság javasolja 
elfogadni a kommunális adó mértékének emelését 15 000 Ft/év/ingatlan mértékre a 
testületnek.  
 
Több kérdés, hozzászólás nem érkezett. A polgármester szavazásra bocsátotta a helyi 
adórendelet felülvizsgálatának elfogadását.  
 

A szavazásban részt vett képviselők száma: 6 fő 
A szavazás eredménye: 5 igen, 1 nem 

 
Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 

18/2024. (XI.11.) rendelete 
a helyi adókról szóló 30/2022. (X.27.) önkormányzati rendeletének 

módosításáról 
 

A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 

10./ Javaslat a Béke-telep 1102 hrsz-ú ingatlanra beérkezett vételi ajánlat 
megtárgyalására 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
 
Turi Balázs polgármester: Tájékoztatta a testület tagjait, hogy megkeresés érkezett 
Szentesi Szilárdtól, melyben a béketelepi 1102 hrsz-ú telken található ingatlant 
megvásárolta és szeretné a hozzá tartozó telket is megvásárolni az önkormányzattól. 
Korábban már született döntés arról, hogy ezeket a telkeket értékesíti az 
önkormányzat 1 000 Ft/m2 áron. Javasolja elfogadni. 
 
Berze Attila Pénzügyi és Településüzemeltetési Bizottság elnöke: A bizottság javasolja 
elfogadni a testületnek.  
 
Kérdés, hozzászólás nem érkezett. A polgármester szavazásra bocsátotta a Béke-
telep 1102 hrsz-ú telek értékesítésének elfogadását.  
 

A szavazásban részt vett képviselők száma: 6 fő 
A szavazás eredménye: 6 igen, 0 nem 

 
Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 

292/2024. (X.30.) határozata 
a Béke-telepi 1102 hrsz-ú telek értékesítéséről 
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Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a kizárólagos 
tulajdonát képező forgalomképes bakonycsernyei 1102 hrsz.-ú 884 m2 
nagyságú kivett beépített terület belterületi ingatlanát bruttó 1000 Ft/m2 áron 
értékesíti Szentesi Szilárd (szül. hely idő: Mór, 1988.05.22.) 8056 
Bakonycsernye, Erdősor 20.szám alatti lakos részére. 
 
Felhatalmazza a polgármestert, az adásvételi szerződés aláírására.  
 
Felelős: Turi Balázs polgármester 
Határidő: azonnal 
 

11./ Javalat Audax Kft. közvilágítási, valamint az önkormányzatra és 
intézményeire vonatkozó 2026. évi villamosenergia díj elfogadására 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
 
Turi Balázs polgármester: Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy megérkezett az Audax Kft. 
villamosenergia ajánlata a 2026. évre vonatkozóan. Ha nem kerül elfogyasztásra a 
szerződésben szereplő KW mértéke akkor nem kap büntetést az önkormányzat? 
 
Csik Ildikó pénzügyi vezető: Nem, évente egy alkalommal lehet kérni a mennyiség 
módosítását. 
 
Varsányi Ferencé képviselő: 2026-ra már fix árat tudnak? 
 
Csik Ildikó pénzügyi vezető: Igen. 
 
Kaviczki Péter alpolgármester: Ez nem csak a közvilágítást érinti, hanem minden 
intézményt? 
 
Turi Balázs polgármester: Igen a közvilágítás és minden intézményt, kivéve az óvodát, 
mert ott az MVM-mel vannak leszerződve. Javasolja elfogadni az Audax Kft. ajánlatát.  
 
Több kérdés, hozzászólás nem érkezett. A polgármester szavazásra bocsátotta az 
Audax Kft. ajánlatának elfogadását.  
 

A szavazásban részt vett képviselők száma: 6 fő 
A szavazás eredménye: 6 igen, 0 nem 

 
Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 

293/2024. (X.30.) határozata 
az Audax Kft. 2026. évi ajánlatáról 

 
Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete az Audax 
Renewables Kft. (1139 Budapest, Fiastyúk u. 4-8., adószám: 24765648-2-44) 
közvilágítási, valamint az önkormányzatra és intézményeire vonatkozó 2026. 
évi villamosenergia díjról szóló ajánlatát elfogadja.  
Felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt a határozat mellékletét képező 
szerződéstervezet aláírására.  
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Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal  
 

12./ Javaslat kéményseprési feladatok elvégzésére vállalkozó kijelölésére 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
 
Turi Balázs polgármester: Tájékoztatta a testület tagjait, hogy ősszel esedékessé válik 
az önkormányzat tulajdonában lévő épületek égéstermékelvezetőinek ellenőrzése. 
Jelenleg hatályos szerződése van az önkormányzatnak a Kémény Zrt-vel, mely 
határozatlan idejű. Azonban a Kémény Zrt a hitelezőkkel folytatott eredménytelen 
tárgyalásait követően kénytelen volt a kéményseprő-ipari tevékenységét befejezni, és 
önmaga ellen 2024. augusztus 1. napján felszámolási eljárást kezdeményezni. Az 
árajánlatok bekérése két helyről megtörtént. Javasolja a TEOR-Kémény Zrt. 
árajánlatának elfogadását.  
 
Kérdés, hozzászólás nem érkezett. A polgármester szavazásra bocsátotta a 
kéményseprési feladatok elvégzésére a vállalkozó kijelölését.  
 

A szavazásban részt vett képviselők száma: 6 fő 
A szavazás eredménye: 6 igen, 0 nem 

 
Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 

294/2024. (X.30.) határozata 
a kéményseprési feladatok elvégzéséről 

 
Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete az 
önkormányzat tulajdonában lévő épületek (Bakonycsernyei Közös 
Önkormányzati Hivatal, Művelődési Ház és Könyvtár, Család-és Gyermekjóléti 
Szolgálat, I. és II. számú Háziorvosi rendelő, Bakonycsernyei Bóbita Óvoda Mini 
Bölcsőde 2 intézménye, Fecskeház, Béketelepi Klub) égéstermékelvezetőinek 
ellenőrzésének feladataival megbízza a TEOR-Kémény 24 Kft-t (8095 Pákozd, 
Dózsa György utca 4. adószám: 32605862-2-07). Felhatalmazza a határozat 
mellékletét képező szerződés aláírására. 

 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
13./ Tájékoztató KOMA adatbázisban történő szereplésről 
Előterjesztő: Szarka István János bizottság elnöke 
 
Szarka István János bizottság elnöke: Tájékoztatta a testületet, hogy mindenki 
szerepel a KOMA adatbázisban.  
 
Kérdés, hozzászólás nem érkezett. A polgármester szavazásra bocsátotta a KOMA 
adatbázisban történő szereplés elfogadásáról. 
 

 
A szavazásban részt vett képviselők száma: 6 fő 

A szavazás eredménye: 6 igen, 0 nem 
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Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 

295/2024. (X.30.) határozata 
a KOMA adatbázisról szóló tájékoztatóról 

 
Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a Pénzügyi és 
Vagyonnyilatkozatokat Ellenőrző Bizottság beszámolóját a KOMA adatbázisról 
elfogadja.  
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal  

 
 
14./ Tájékoztatás iskola tálalókonyháján végzett karbantartási, felújítási és 
beszerzési munkákról 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
 
Szarka István János képviselő elhagyta a termet, így a képviselők száma 5 főre 
csökkent.  
 
Turi Balázs polgármester: Tájékoztatta a képviselő testületet, hogy év elején a Nemzeti 
Élelmiszer-biztonsági Hivatal ellenőrzést tartott az általános iskola tálalókonyhájában. 
Az ellenőrzés folyamán hiánnyoságokat állapítottak meg, melyeknek pótlása 
jogszabály szerint az  önkormányzat feladata. Szakember lett megbízva a HACCP 
rendszer kialakításával, hogy a hiányosságokat megfelően pótolni tudja az 
önkormányzat. Az ő íránymutatásával történtek meg a beszerzések, fejlesztések. A 
helyiség higiénikus működéséhez javítási, burkolási és festési munkálatok 
elvégzésére is szakembert bízott meg az önkormányzat. Javasolja elfogadni.  
 
Kérdés, hozzászólás nem érkezett. A polgármester szavazásra bocsátotta az iskola 
tálalókonyháján végzett munkálatok elfogadását.  
 

A szavazásban részt vett képviselők száma: 5 fő 
A szavazás eredménye: 5 igen, 0 nem 

 
Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 

296/2024. (X.30.) határozata 
az iskola tálalókonyhájáról  

 
Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a polgármester 
tájékoztatóját az általános iskola karbantartási, felújítási, eszköz fejlesztési-és 
beszerzési munkálataival kapcsolatban tudomásul veszi és jóváhagyja. Az 
kiadásokhoz szükséges fedezet a gyermekétkeztetési kormányzati funkción 
belül átcsoportosítással rendelkezésre áll a 2024. évi költségvetésben. 

 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
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15./ Javaslat Közös Hivatal fenntartására kötött megállapodás felülvizsgálatára 
Előterjesztő: Turi Balázs polgármester 
 
Turi Balázs polgármester: Tájékoztta a testület tagjait, hogy Balinka és Nagyveleg 
települések tárgyalták a Közös Hivatal fenntartására kötött megállapodásuk 
felülvizsgálatát. Mindkét település továbbra is tagja szeretne maradni a közös 
hivatalnak. Jelen esetben nem kerül megszüntetésre és újbóli létrehozásra a közös 
hivatal, amennyiben a résztvevő önkormányzatok szándéka folyamatos, úgy a hivatal 
működése is folyamatos. Javasolja elfogadni.  
 
Kérdés, hozzászólás nem érkezett. A polgármester szavazásra bocsátotta a közös 
önkormányzati hivatal fenntartására kötött megállapodás felülvizsgálatának 
elfogadását.  
 

A szavazásban részt vett képviselők száma: 5 fő 
A szavazás eredménye: 5 igen, 0 nem 

 
Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 

297/2024. (X.30.) határozata 
a Közös Önkormányzati Hivatal fenntartásának felülvizsgálatáról 

 
Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Bakonycsernyei Közös Önkormányzati Hivatal működtetésére kötött 
megállapodás felülvizsgálata során az előterjesztés mellékleteként csatolt 
szövegszerűen szerkesztett módosító szerződést elfogadja. A fenntartó 
önkormányzatok egyetértő döntése esetén felkéri a jegyzőt az egységes 
szerkezetbe foglalt megállapodás megszerkesztésére. A módosítások hatályba 
lépésének ideje: 2025. január 1. 

 
Felelős: Fidrich Tamásné jegyző 
Határidő: 2024. november 30. 

 
16./ Javaslat tűzifa értékesítésére 
Előterjesztő Turi Balázs polgármester 
 
Turi Balázs polgármester: Tájékoztatta a Képviselő-testület tagjait, hogy az 
önkormányzatnak van tűzifája, vegyesen található benne minden féle fajta, amit 
értékesíteni lehetne. Javasolja, hogy 20 000 Ft/ erdei m3 áron legyen értékesítve.  
 
Berze Attila Pénzügyi és Településüzemeltetési Bizottság elnöke: A bizottság javasolja 
a 20.000 Ft/erdei m2 árat elfogadni a testületnek.  
 
Kérdés, hozzászólás nem érkezett. A polgármester szavazásra bocsátotta a tűzifa 
értékesítésének elfogadását.  
 

A szavazásban részt vett képviselők száma: 5 fő 
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A szavazás eredménye: 5 igen, 0 nem 
 

Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
298/2024. (X.30.) határozata 

a tűzifa értékesítéséről 
 

Bakonycsernye Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete az 
önkormányzat tulajdonát képező vegyes tűzifát bruttó 20 000 Ft/ erdei m3 áron 
értékesíti.  
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 

Több kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a polgármester a képviselő-testület ülését 
bezárta.    

 
 
k.m.f. 

 
 
Turi Balázs      Fidrich Tamásné 
polgármester              jegyző 

           
                                     Ackerman József Zoltán              
                                               jkv. hitelesítő 


